
Adif es compromet a suprimir els passos a nivell a Ripoll

L'empresa p�blica redactar� un projecte

Pas a nivell de Ripoll. | Adri� Costa

Durant la sessi� ordinaria del ple de l'Ajuntament de Ripoll d'aquest

dijous es va donar compte al ple de la signatura del conveni entre

lÕAjuntamentÊi lÕAdministrador dÕInfraestructures Ferrovi�ries

(Adif) per a la supressi� de passos a nivell i la millora de la

permeabilitat del ferrocarril al terme municipal.ÊUn acord a trav�s

del qual Adif es compromet a la redacci� dÕun projecte per a poder

assolir aquesta f inalitat en un futur.

Tamb� es va aprovar inicialment una modif icaci� de cr�dit, en

concret la 10/2021, en la modalitat de cr�dit extraordinari i

suplement de cr�dit, f inan�at mitjan�ant baixes de cr�dit dÕaplicacions de despeses no compromeses, aix� com

amb romanent l�quid de tresoreria per despeses generals.

Aix� mateix, es va aprovar inicialment el Pla director de lÕaigua presentat per lÕempresa Societat Municipal

dÕAig�es i Serveis de Ripoll SA (SOMASRSA), que planteja futures accions per tal dÕassegurar lÕabastament

dÕaigua potable a la poblaci�.

El ple tamb� va f ixar les festes locals de l'exercici 2022, entre elles, la Festa Major de Sant Eudald, l'11 i 12 de

maig.

En l'Ërea de Serveis a les Persones es va aprovar l'expedient del Conveni Xarxa de Museus de les Comarques

de Gironines. Es tracta dÕun conveni entre el depar tament de Cultura de la Generalitat, la Diputaci� de Girona i

diversos museus de les comarques gironines, entre els quals sÕhi troba el Museu Etnogr�f ic de Ripoll. Es renova

amb la voluntat de potenciar les funcions pr�pies dels museus com a instituci� cultural p�blica.

En quant a les mocions dels grups municipals, la que presentava al ple la regidora no adscrita a grup municipal

S�lvia Orriols sobre la regulaci� dels sacrif icis animals als escorxadors de Catalunya no es va aprovar. La

regidora Manoli Vega va explicar que lÕAjuntament no t� compet�ncia en aquesta q�esti� i que a lÕequip de

govern li consta que lÕescorxador comarcal compleix amb la normativa establer ta pels diferents depar taments

del Govern.

La darrera moci�, tamb� presentada per Orriols, era referent a tancar el pol�gon de Rocaf iguera els dies festius

per tal dÕevitar tupinades, i tampoc es va aprovar. La regidora M. Dolors Vilalta va explicar que ja sÕest� en

converses entre lÕAjuntament, els Mossos dÕEsquadra, la Policia Local i les propietats de la zona, per consensuar

una soluci� en aquest punt.
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Ple ordinari del mes de juliol a Ripoll. Foto: Aj. de Ripoll
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